



北醫圖書報馬仔

TMUL's NEWSLETTER

2(3) 2023.12



圖書館週
LIBRARY WEEK

To celebrate the National Library Week, TMU libraries will host events and activities through-out in each early December to promote library use and support.

Date	Event	Link
11/20-12/15	<p>《主題您決定! 2024行動書車借閱活動繼續開跑~》</p> <p>雙和圖書館與新北市圖合作辦理行動書車借閱活動, 本次特別增加行動書車主題票選活動, 歡迎大家參加, 由您決定展示圖書主題!</p> <p>【主題票選】</p> <ul style="list-style-type: none">👉 票選時間: 11/20-12/15👉 參加對象: 北醫全體系教職員生👉 活動辦法: 請點選線上票選表單, 票選5個有興趣之主題。參加活動可獲得Pick Me!點數抽獎機會。 <p>【行動書車借閱】</p> <p>活動加碼: 於12月行動書車活動現場辦證或借書, 可直接獲得PickMe!點數1點! 歡迎前來現場尋書、借書。</p> <ul style="list-style-type: none">👉 日期: 12/14(四)10:00-15:00👉 地點: 雙和醫院行政大樓1樓前廣場👉 書展主題: 生活藝術 <p>《Borrowing & Voting Event: Shuang Ho Library vs. New Taipei City Library' s Book Mobile》</p> <p>Shuang Ho Library collaborates with New Taipei City Library to bring you a special book mobile borrowing and voting event.</p> <p>【Theme Voting】</p> <ul style="list-style-type: none">👉 Period: Nov 20-Dec15👉 Participants: Open to all TMU and affiliated hospital staff, faculty, and students👉 Access the online form and pick 5 themes you like. Participation will grant you a chance to win Pick Me points. <p>【Book Mobile borrowing】</p> <p>Bonus: Get 1 Pick Me point when you apply for library cards or borrow books at the book mobile event in December!</p> <ul style="list-style-type: none">👉 Date: Dec14 (Thu), 10:00 AM - 3:00 PM	<p>詳細內容</p> <p>More</p>

	<p>👉 Location: Shuang Ho Hospital Administration Building 1st-floor plaza</p> <p>👉 Book Exhibition Theme: Life & Art</p>	
11/27-12/10	<p>《2023北聯大圖書館週-線上有獎徵答》</p> <p>不同身分, 不同場域... 四校學生都知道的神秘Secret是什麼呢? 動動手指來挑戰吧!</p> <p>👉 活動對象: 北聯大四校在校學生</p> <p>《2023 USTP Library Week - Online Quiz》</p> <p>Challenge your knowledge! Discover the mysterious secret. It's known to students from different backgrounds and campuses. Give it a try!</p> <p>👉 Event Participants: Open to current students of the USTP (TMU, NTPU, NTOU, NTUT)</p>	<p>詳細內容</p> <p>More</p>
12/1-12/22	<p>《圖書館歲末感恩-閱借閱有趣》</p> <p>邀請附醫同人享受閱讀, 借三本書可抽獎一次, 借越多抽越多!</p> <p>👉 活動對象: 北醫附設醫院員工(含實習生)</p> <p>👉 活動地點: 北醫圖書館(信義校區)綜合服務台</p> <p>《Gratitude Grows with Borrowing: Library's Gift》</p> <p>Borrow three books for a chance to win prizes!</p> <p>👉 Event Participants: TMUH Staff & Interns</p> <p>👉 Event Location: Information Desk in the TMU Library-Xinyi</p>	<p>詳細內容</p> <p>More</p>
12/1-12/22	<p>《聖誕節抽抽樂活動》</p> <p>12/1-22日至萬芳醫院圖書室借閱3種館藏或是推薦2種館藏, 即可兌換抽獎券。</p> <p>👉 活動對象: 北醫體系人員及在校生</p> <p>👉 活動地點: 萬芳醫院圖書室</p> <p>《Christmas Raffle: Borrow or Recommend to Win》</p> <p>From December 1 to the 22, you can earn a raffle ticket by:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Borrowing at least 3 items 2. Recommending 2 items <p>👉 Event Participants: Open to all TMU staff, faculty, and students and affiliated hospital members</p> <p>👉 Event Location: TMU Library- Wan Fang Hospital</p>	<p>詳細內容</p> <p>More</p>
12/4-12/25	<p>《有利可圖, 借書抽好禮》</p> <p>借三本書, 可獲抽獎券一張; 書名含指定字加碼再獲一張!</p> <p>👉 活動對象: 北醫體系人員及在校生</p> <p>👉 活動地點: 北醫圖書館(信義)及雙和圖書館 綜合服務台</p> <p>《Let's Borrow Books!》</p> <p>Borrow three books and receive one raffle ticket. Plus, if the book titles contain specific keywords, you'll get an extra ticket!</p> <p>👉 Event Participants: Open to all TMU staff, faculty, and students and affiliated hospital members</p>	<p>詳細內容</p> <p>More</p>

	<p>👉 Event Location: Information Desk in the TMU Library-Xinyi & TMU Library-Shuangho</p>	
12/5-12/7	<p>《集合囉！2023北醫解題高手們》</p> <p>Hey, 你是我們在找解題高手嗎？今年僅此一場的資源解題QA, 即將在圖書館週釋出啦～不管你是學生、職員還是老師 (北醫大only), 連續三天接受圖書館的挑戰並全對過關, 我們就承認你是解題高手!! 快暖身準備接受挑戰吧！</p> <p>👉 活動對象: 北醫大教職員及在校生</p> <p>《2023 Library Resources Quiz》</p> <p>Learn and win at the same time! Simply search for a chance to win a prize from the TMU Library. The questions will differ each day, so you will have more than one chance to win a prize.</p> <p>👉 Event Participants: Open to all TMU staff, faculty, and students</p>	<p>詳細內容</p> <p>More</p>
12/11-2024/02/31	<p>《TMULs的無限可能∞創意提案》</p> <p>嘿, YOU! 就是你! 歡迎提案～TMU北醫教職員生及三院人員, 邀請參與式創意提案、打造心目中的圖書館！</p> <p>👉 活動對象: 北醫大教職員生及附屬醫院人員(可由一人或多人組隊報名)</p> <p>《TMULs Infinite Possibilities ∞ Creative Proposals》</p> <p>Hey, YOU, yes, it's you!</p> <p>Welcome to propose~ Faculty, Staff, and Students of TMU, as well as personnel from the affiliated hospitals, are invited to participate in participatory budgeting proposals.</p> <p>👉 Event Participants: Open to all TMU staff, faculty, and students and affiliated hospital members. Individuals or teams of any size are welcome to register.</p>	<p>詳細內容</p> <p>More</p>